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Persian Spadana stone Co, Ltd. (PSS) established in 2000, it introduced itself as an exporter & importer of natural stones. With dynamic young 
team members and under potent management, this company reaches to their goals and aims to contribute to Iranian stones in finding a 
position that it really deserves in World natural stone platform.

Stones that we supply and export include green onyx, White onyx, traonyx, cream marble, beige marble, super light travertine, walnut 
travertine in form of block, slab and tile. Our distribution covers all over the world including Far East and Europe especially China, 
Turkey, UAE, Italy.
This company cooperates with different and best quarries in Iran to supply best quality for foreign countries. Customers are welcome 
to visit our warehouse in Dehbid, Shiraz with different stones which you can choose.

Our products enjoy a good reputation among our customers because of its high-quality, competitive prices, timely delivery and 
considerable services. 

This company has opened an office in Yunfu to have closer and more reliable relationship with Chinese customers.

At last, the trust Support and assurance of our clients has become the momentum for our growth.

伊朗斯巴达那石材有限公司（PSS）成立于2000年，是集进出口为一体的天然石材公司，拥有年轻的

活力团队成员和有潜力的管理。 公司致力于寻求优势实现伊朗石材使之成为世界天然石材的平台

我们主打石材荒料，大板和规格：绿色玉石，白色玉石，半玉石半大理石，米白大理石， 米黄大理

石，超白洞石，胡桃洞石。我们石材销往远东和欧洲国家，特别是中国，土耳其，阿拉伯和意大利

等国家

我们公司与伊朗多家不同的最好的矿主合作为我们的客户提供最好的质量。欢迎您来德比，设拉子

仓库选购

我们产品物美价廉，及时的交货和优质的服务在海内外客户中得到充分肯定。

我们公司在云浮开设办公室与中国客户建立更亲近，更可靠的合作关系

客户的支持与信任是我们成长的动力
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